
Indkomne forslag fra Bestyrelsen (1 og 2) og fra Violvej (3) 

 

Forslag 1: 

Den 31./5. 2021. 
 
Forslag om støtte til positive, fællesskabsfremmende aktiviteter i RSG via AURA (AURA El-handel) 
 
Bestyrelsen for Rude Strand Grundejerforening foreslår, at foreningen ligesom flere lokale foreninger, 
herunder grundejerforeninger, bliver en del af ordningen i AURA El-handel, som bidrager til kulturelle, 
sociale og sportslige aktiviteter i lokale foreninger.  
Du kan støtte din forening ved at købe AURA Fælles-El, se nedenfor. 
Støtten til aktiviteterne kunne f.eks. gå til næste års jubilæumsfest, legeplads, træningsredskaber eller 
ønsker fra medlemmerne, men ikke til fastlagte forpligtigelser. 
Se nedenfor vedrørende ordningen og tilmelding. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Venlig hilsen. Rude Strand Grundejerforening 

 



Indkomne forslag fra Bestyrelsen (1 og 2) og fra Violvej (3) 

 

Forslag 2:  

 
     Den 18./2. 2021 
 
 
Til Bestyrelsen for Rude Strand Grundejerforening. 
 
Vi er en arbejdsgruppe på 5 grundejere, der har sat os det mål at få Samsøvej optaget i Grundejerfor-
eningens Vejafdeling, idet vi gerne ser vedligeholdelsen af vejen sat i system. 
 
Samsøvej er en T vej med 16 grundejere, der har vejret til vejen. I den sydlige ende af T'et munder 
Samsøvej ud i en privatvej, hvorfra en grundejer har udkørsel til Samsøvej. I den nordlige ende af T'et er 
der ligeledes en privatvej, hvorfra en grundejer har udkørsel. 
 
Vi har i arbejdsgruppen spurgt de 16 grundejere, om de var interesseret i optagelse i Vejafdelingen. De 
14 grundejere har svaret positivt tilbage, at de ville være meget interesseret i en optagelse i Vejafdelin-
gen for at forbedre vedligeholdelsen af vejen. 1 grundejer har svaret, at han ikke er interesseret, idet 
"han ikke vil betale lige så meget til vedligeholdelsen af vejen som andre, der bruger vejen mere end han 
gør". 1 anden grundejer har ikke reageret på vore henvendelser hverken i postkasse eller mails. 
 
Vi er vidende om, at vi formentlig kan tvinge de 2 uinteresserede ind i vejvedligeholdelsen gennem en 
henvendelse til Odder Kommunes Teknikudvalg. Vi vil gerne afvente med denne handling, indtil vi har et 
svar på nærværende anmodning. 
 
Arbejdsgruppen består af ejerne af nr. 4, 8, 12, 17 og 18. 
 
På arbejdsgruppens vegne skal jeg derfor anmode om Samsøvejs optagelse i Vejafdelingen samt oplys-
ning om eventuelle vilkår herfor. Jeg vil også gerne vide, om vi skal have skriftligt tilsagn fra grundejerne 
eller om et tilsagn via mail er tilstrækkeligt. 
 
Med venlig hilsen 
På arbejdsgruppens vegne 
Per Kjær Andersen 
Samsøvej 17 
Tlf 29864371 Mail: samsovej17@gmail.com 

 
 

Hvis generalforsamlingen går ind for Samsøvejs optagelse i Vejafdelingen, 
skal der efterfølgende ændres i vedtægternes § 2: 
 

Forslag til ændring af vedtægternes § 2 Formål: 

 

Foreningens formål er: 

a) At forestå vedligeholdelsen af de i foreningens område værende private fællesveje - 

med undtagelse af Rythiavang, Rude Skovvej -  iht. Odder Kommunes beslutning af 12. 

februar 1998 ... 

 

Begrundelse for ændring til § 2 a): 

er, at Samsøvej efter ansøgning ønsker optagelse i Vejafdeling, og derfor skal slettes fra  

§ 2 a).  
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Fra Violvej: 

 
Forslag 3:  

 


